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Protokół Nr BRM.0002.15.2020 

34. nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 30 grudnia 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Sesję rozpoczęto 30 grudnia 2020 r. o godz. 11:00. 

Zakończono o godz. 14:04 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczył:  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska  

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit 

Spis treści 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. ........................................................................................  strona 1 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał.  strona 3 

Do punktu 3 – Podjęcie uchwał w sprawach: ............................................................  strona 7 

a) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok .......................................................  strona 7 

b) zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029 .................................................................................................  strona 11 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. ...............................................  strona 12 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. ...........................................  strona 13 

Do punktu 6 – Zamknięcie obrad sesji. ....................................................................  strona 13 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w dzisiejszej sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Sylwię Wieloch oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych w sali 

konferencyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 
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danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan 21 

radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia sesji i 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, że w dniu 28 grudnia 2020 r. wpłynął wniosek Burmistrza Olecka o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem obrad. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o 

samorządzie gminnym była zobowiązana zwołać dzisiejszą sesję.  
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Odczytała wniosek – treść w załączeniu do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

4. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

6. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Wniosków, ani uwag do porządku sesji nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos na temat projektów uchwał będących przedmiotem 

obrad dzisiejszej sesji? 

Radny Anna Kaczor 

odnośnie zmian w budżecie zapytała o planowany zakup 16 laptopów do pracy zdalnej 

pracownikom urzędu wskazując, iż w projekcie „Rozwój e-usług w Gminie Olecko” na 2021 r. 

zaplanowano zakup 33 kompletów zestawów komputerowych z monitorem i pakietem 

oprogramowania biurowego i dodatkowo 4 laptopy.  

W jej opinii pieniądze z rezerwy powinny być przeznaczone na sytuacje kryzysowe, w tym 

przypadku jest to marnowanie pieniędzy.  

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

zapytała, czy wcześniej można było zaplanować wydanie środków z rezerwy, dlaczego 

inwestycja w sprzęt komputerowy i czy wszystkie laptopy będą o takich samych 

parametrach.  

Radny Janina Anuszkiewicz 
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zapytała, dlaczego planuje się zakup laptopów bezprzetargowo, jaka jest specyfikacja oraz 

jaka jest marka i model laptopów i skąd koszt jednego urządzenia powyżej 6 tys. zł 

finansowanego z rezerwy. Chciała wiedzieć, czy było przeprowadzone rozeznanie rynku i 

gdzie zostanie dokonany zakup. 

Radny Dawid Bondarenko 

zapytał Burmistrza, kiedy ostatnio był wymieniany sprzęt komputerowy w urzędzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy środki z rezerwy muszą być wykorzystane do końca roku.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytania.  

Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Nadzoru – Wojciech Wiktorzak 

udzielił szczegółowej odpowiedzi w zakresie zakupu sprzętu komputerowego. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi na pytania. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

chciała wiedzieć, ile kosztuje jeden laptop i ile kosztuje do niego oprogramowanie. 

Zaznaczyła, iż nie otrzymała odpowiedzi szczegółowej na zapytania. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnego. 

Radny Anna Kaczor 

zaznaczyła, iż nie otrzymała odpowiedzi na zapytanie odnośnie zakupu laptopów w ramach 

„Rozwoju e-usług w Gminie Olecko”. 

Prosiła o wyjaśnienie przeniesienia środków z rezerwy na wykonanie połączenia chodnika na 

ul. Kasztanowej w Olecku.  

Zapytała, której szkoły dotyczy przeniesienie środków w kwocie 104.500,00 zł z wynagrodzeń 

osobowych pracowników i dlaczego nie wskazano tej kwoty w uzasadnieniu do projektu 

uchwały.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytania. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła wyjaśnień na zapytanie radnego. 
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Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Nadzoru – Wojciech Wiktorzak 

przedstawił radnym specyfikację dotyczącą laptopów na piśmie. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

prosiła o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej z potwierdzeniem 

możliwości wydatkowania środków z rezerwy kryzysowej na zakup komputerów. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła wyjaśnień na zapytanie radnego. 

Radny Wojciech Rejterada 

zapytał, czy jeśli środki w kwocie 100.000,00 zł nie zostaną wykorzystane do końca roku, to 

przepadają, czy zostaną przeniesione na kolejny rok, czy można te środki przeznaczyć na inny 

cel. Prosił o odczytanie specyfikacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wtrąciła, iż na dwa zapytania odpowiedź już padła. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi w kwestii konsultacji z RIO. 

Radny Paweł Giełazis 

odniósł się do specyfikacji komputerów. Zapytał, czy w trakcie roku w urzędzie była 

modernizacja sprzętu komputerowego i czy tylko gmina korzystała z wcześniej 

wspomnianego projektu. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień na zapytania. 

Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Nadzoru – Wojciech Wiktorzak 

odniósł się zapytań radnego. 

Radny Wojciech Rejterada 

odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Radny Dawid Bondarenko 

zabrał głos w sprawie specyfikacji laptopów i oprogramowania. 

Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Nadzoru – Wojciech Wiktorzak 

udzielił odpowiedzi na temat oprogramowania. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
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uszczegółowił odpowiedź na temat wydatkowania środków w tym roku. 

Radny Wacław Olszewski 

w jego ocenie potrzeba zakupu laptopów jest niezbędna, trwa pandemia i jest to sytuacja 

kryzysowa.  

Podkreślił, że o rezerwach stanowi ustawa o finansach publicznych i są one tworzone ze 

środków własnych.  

Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tym punkcie. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zwrócił uwagę, iż w kolejnym punkcie Skarbnik Gminy udzieli wyjaśnień odnośnie projektu 

uchwały i poddał pod rozwagę zamknięcie tego punktu porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

ogłosiła krótką przerwę. 

Przerwa 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady.  

Poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnego Wacława Olszewskiego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zamknięcia dyskusji w punkcie 2 porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18,  

Przeciw: 1,  

Wstrzymało się: 2,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam 

Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
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Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (1) 

Wojciech Rejterada. 

Wstrzymało się (2) 

Marian Prusko, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada przyjęła wniosek o zamknięcie dyskusji w punkcie 2 porządku obrad.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 3 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Wojciech Leonarczyk 

podkreślił, iż urzędnicy powinni mieć służbowe laptopy, a rodzice powinni dążyć do tego, by 

uczniom sprzęt również zapewniono. Jeśli jest możliwość zakupu laptopów z rezerwy, to 

warto to zrobić. W wazie wątpliwości temat może przeanalizować Komisja Rewizyjna. 

Zaznaczył, iż projekt uchwały obejmuje również dofinansowanie do przewozów 

autobusowych, jeśli Rada nie podejmie uchwały, to gmina straci dofinasowanie, być może 

trzeba te sprawy rozdzielić. 

Radny Adam Chajęcki 

zapytał, ile środków na dziś jest w rezerwie kryzysowej, na co w okresie pandemii zostały 

jeszcze wydane pieniądze z rezerwy oraz czy od firmy z Gdańska były już zakupywane 

komputery do urzędu i jednostek podległych oraz czy firma brała udział w projektach 

unijnych wyposażając placówki.    

Radny Mariusz Miłun 
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poprosił o konkretne wyjaśnienie, czy środki z rezerwy przepadną i przychylił się do zdania 

Radnego Leonarczyka w kwestii rozdzielenia dwóch spraw.   

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytania radnych. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła wyjaśnień na zapytanie Radnego Adama Chajęckiego. 

Radny Adam Chajęcki 

prosił o uszczegółowienie, czy środki przepadną. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytanie.  

Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Nadzoru – Wojciech Wiktorzak 

udzielił wyjaśnień w sprawie firmy. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zgłosiła wniosek o rozdzielenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na dwa 

odrębne projekty uchwał.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

ogłosiła krótką przerwę. 

Przerwa 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zabrał głos w sprawie ewentualnego rozdzielenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu gminy i zaapelował o rezygnację z wniosku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy Radny Janina Anuszkiewicz podtrzymuje swój wniosek. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odpowiedziała, że podtrzymuje wniosek. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

zabrała głos w kwestii technicznej. 
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Radny Janina Anuszkiewicz 

nadal podtrzymywała swój wniosek i wskazała, że podaje pod rozwagę ewentualnie zdjęcie 

projektu uchwały z porządku obrad. 

Radny Dawid Bondarenko 

podkreślił, iż sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Burmistrza i musi on wyrazić 

zgodę na zmianę porządku obrad. W jego opinii wniosek radnego o rozdzielenie projektu 

uchwały jest niezasadny. Poprosił o połączenie z radcą prawnym. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

udzielił wyjaśnień w kwestii prawnej. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

apelował o podjęcie uchwały. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

zaznaczyła, iż zmiany do budżetu gminy są co miesiąc, chciała wiedzieć, czemu zwlekano do 

ostatniej chwili. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła wyjaśnień odnośnie technicznych kwestii związanych ze zmianami w budżecie 

gminy. 

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

podkreśliła, iż ustawy tzw. covidowe umożliwiły zakup sprzętu komputerowego ze środków 

rezerwowych do końca roku i jej zdaniem należy z tego skorzystać.   

Radny Anna Kaczor 

poprosiła o konkretne wyjaśnienie, czy środki przepadną, czy nie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła wyjaśnień w kwestii rezerwy kryzysowej. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

w jego ocenie należy przyjąć uchwałę, a ewentualnie w dalszej kolejności przeprowadzić 

kontrolę. 

Radny Wacław Olszewski 



 

 

10 

wtrącił, że wniosek Radnego Janiny Anuszkiewicz jest niezgodny z prawem. Jego zdaniem 

wniosek powinien dotyczyć wykreślenia ze zmian w budżecie zakupu laptopów i zarządzenie 

przerwy w obradach do jutra.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poddała pod rozwagę, aby wykorzystać rezerwę kryzysową w całej kwocie i przekazać resztę 

środków np. na dodatkowy dyżur lekarza lub na zakup środków dezynfekujących. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła wyjaśnień odnośnie rezerwy kryzysowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

podkreśliła, że wniosek Radnego Janiny Anuszkiewicz jest niezgodny z prawem i nie zostanie 

poddany pod głosowanie.  

Poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

Wyniki głosowania: 

Za: 14,  

Przeciw: 6,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand 

Grodzicki, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

Przeciw (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta 

Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Józef Krajewski. 



 

 

11 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 r. 

Uchwała Nr BRM.0007.138.2020 

w załączeniu 

 

 

b) zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2020-2029. 

Zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

Wyniki głosowania: 

Za: 16,  

Przeciw: 4,  

Wstrzymało się: 1,  

Brak głosu: 0,  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, 

Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Przeciw (4) 
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Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Marian Prusko. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029.  

Uchwała Nr BRM.0007.139.2020 

w załączeniu 

Na tym punkt wyczerpano.  

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 

zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 

Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Anna Kaczor 

na prośbę mieszkańców Olecka zgłosiła, że były wykonywane prace przy pomoście na plaży 

„Szyjka”, który powinien pływać, a nie pływa, najprawdopodobniej pod boje dostał się piach. 

Prosiła, aby przyjrzeć się konstrukcji, bo skoro teraz powstał taki problem, to w przyszłości 

również może się powtórzyć.  

Zgłosiła, aby przynajmniej co drugą latarnię przy pomoście wymienić, gdyż są za niskie i nie 

oświetlają dobrze terenu, a wandale wiedzą, że nie są widoczni. 

Radny Józef Krajewski 

podkreślił podejście całościowe do zagospodarowania terenu przy stadionie miejskim w 

Olecku. W jego ocenie brakuje takiego podejścia do zagospodarowania terenu nad jeziorem.  

Przychylił się do wniosku Radnego Anny Kaczor, że latarnie powinny dobrze oświetlać teren, 

aby monitoring spełniał swoją funkcję.  

W jego ocenie pomost na plaży „Szyjka” jest niebezpieczny, a projekt nieprzemyślany i należy 

go przynajmniej ogrodzić, by uniemożliwić wpływanie pod niego osób.  

Ponadto poddał pod rozwagę opracowanie koncepcji zagospodarowania brzegów jeziora i 

wykonania przynajmniej jeszcze dwóch plaż. 
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Radny Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy gmina zakupiła skrzynie na piasek z solą do montażu przy przejściach dla 

pieszych i prosił o ich montaż szczególnie przy poczcie.  

Wyraził obawy, aby zagospodarowując brzegi rzeki i jeziora nie przesadzić ze sztucznością. 

Złożył życzenia noworoczne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zabrała głos w sprawie remontu ul. Słonecznej. 

Zwróciła się z prośbą do radnych o opinię na temat organizacji spotkania online w kwestii 

gospodarki odpadami do dania 4 stycznia 2021 r.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż punkt dotyczy stricte wystąpień mieszkańców. 

Radny Janina Anuszkiewicz 

w imieniu mieszkańców zgłosiła, aby przewoźnik komunikacji gminnej zatrzymywał się przy 

ul. Produkcyjnej w miejscach do tego wyznaczonych, a nie na chodniku i trawnikach.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 6 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknęła obrady 34. nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Olecku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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